
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 25.05.2018  
 
Oppvekstutvalgets behandling: 
 

Biblioteksjefen ble invitert inn i oppvekstutvalget for å redegjøre for saken 
 Siste samarbeidsavtale var fra 2001. Forskjellige avtaler fra skole til skole. Det trengs 

en ny avtale etter kommunesammenslåingen. 
 Det er vedtatt en samarbeidsavtale i kulturutvalget. Dette er punkt 1 i saken. 
 Punkt 2: Det har vært et ønske fra kultursjef og biblioteksjef å få samlet bibliotekarene 

under en leder. Per i dag har de to ledere (de som er på kombinasjonsbibliotekene). 
Dette må det kjøres en god prosess på før et endelig vedtak blir fattet. 
Administrasjonen ønsker derfor at dette skal kjøres som en prøveordning. 

  
En av rektorene var tilstede i møtet og ble bedt av leder om å uttale seg i saken. Han 
informerte om at rektorene kunne ønske seg en bedre prosess.  
  
Ønske fra utvalget om tillegg i rådmannens forslag før vedtak: 
- Oppvekstutvalget skal gis en orientering før en prøveperiode settes i gang. 
  
Rådmannens forslag til vedtak, med tillegg, ble enstemmig vedtatt. 
  
Oppvekstutvalgets vedtak: 
 

1. Samarbeidsavtale for skole- og folkebibliotek vedtas som framlagt. 
2. Bibliotekarene samles som en prøveordning under kultursektoren fra og med 

01.01.2019 
3. Ordningen evalueres etter endt prøveår 
4. Oppvekstutvalget skal gis en orientering før en prøveperiode settes i gang. 

  
 


